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Urząd Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Biuro Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 14.10.2021 r. 

Szanowny Pan 

Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną w dniu 30 września 2021 roku, a dotyczącą 

bezpłatnej komunikacji, informuję, że komunikacja za O złotych jest wdrażana dla poszczególnych 

grup mieszkańców tylko dlatego, że w 2015 roku radni , głównie z PIS, nie przegłosowali 

wystąpienia miasta z MZK. Tylko wtedy byt korzystny czas na szybkie wdrożenie projektu. 

Obecna sytuacja rynkowa w kraju jest zupełnie inna niż 5 lat temu. Jak Pan zauważył z roku na 

rok oplata do MZK wzrasta. W 2015 wynosiła ponad 12 mln zł., a w 2022 wzrośnie do 20 mln. 

Powoduje to niestabilna gospodarka, szalejąca inflacja, galopujące ceny paliw, energii, gazu i płacy 

minimalnej. 

Od 2017 roku funkcjonuje komunikacja za O złotych dla dzieci i młodzieży. Naszego pomysłu 

na bezpłatną komunikację nie porzucamy. Na bieżąco monitorujemy sytuację na rynku, tak by 

wprowadzić ją w jak najkorzystniejszym dla miasta i mieszkańców momencie. 
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Email: brrn@urn.iastrzebie.pl I Telefon: +48 32 47 85 2561 Fax: +48 32 4717 070 

al. Józefa Piłsudskiego 60 I 44-335 Jastrzębie-Zdrój I Polska 

W trosce o środowisko naturalne używamy papieru pochodzącego z recyklingu. 

www.jastrzebie.pl 


